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Zápis ze schůze výboru 

ZKO Pyšely IČO: 67981267 ze dne 14.1.2024 

(dále jen schůze) 

Svolané předsedou Vladimírem Zlesákem 

I. 

Přítomni: 

Vladimír Zlesák - předseda (dále jen Vláďa) 

Václav Benkovský - jednatel (dále jen Vašek) 

Monika Bergmannová - hl. výcvikář (dále jen Monika) 

Martin Vaner – hospodář (dále jen Martin) 

Kateřina Mohapelová – pokladní (dále jen Katka) 

Radomíra Kouřilová – zastoupení revizní komise 

Omluveni: 0 

Úvodní, organizační návrhy: 0 

II. 

Na programu jednání schůze byly tyto body: 

1) Rozpočet 

2) Příspěvky a brigády 

3) Výcvikáři - výcvik 

4) Obrany 

5) Zabezpečení cvičiště 

6) Závody a zkoušky 

7) Časnost schůzí výboru 

8) Webové stránky 

9) Vytvoření aktuálního ceníku ZKO 

10) Kantýna 

11) Plochy na stopy 

12) Diskuze 

III. 

Zápis z průběhu schůze v souladu se schváleným programem: 

Schválení programu schůze Výboru. 

 

 

Pro: 5 

Proti: 0 

Odsouhlaseno: Ano 
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1) Rozpočet  

Kde najít prostředky na navýšení rozpočtu bez zatížení členů? Bude potřeba začít dělat 

razantnější opravy majetku + dotažení plánu předchozího výboru. Máme prodělečné 

závody, chybí sponzoři. 

 

Návrh Vláďa - rozšíření kurzů a změna cen, zajištění alespoň částečně sponzorů pro rok 2024 

a začít jednat se sponzory o roce 2025 

 

Kurzy: 

 

Návrh kurzů Monika - základní, pokročilí, Individuální 

Návrh cen kurzů: 

Základní: 2000,- Kč/10 výcvikových lekce – zůstává jako v roce 2023 

Pokročilí: 300,- Kč/ výcviková lekce 

Individuální: 400,- Kč/ výcviková lekce 

Odměny výcvikářům: 

Základní: zůstává 50 Kč/psa 

Pokročilí: 100 Kč/psa 

Individuální: 150 Kč/psa 

Kdy budou kurzy na cvičišti probíhat:  

Základní: neděle  

Pokročilí: dle výcvikářů - domluvit na členské schůzi výcvikáře + kdy bude probíhat 

Individuální: dle výcvikářů - domluvit na členské schůzi výcvikáře + kdy bude probíhat 

Platba kurzů pouze na účet. Přihlašování do kurzu přes web.  

 

Pro: 5 

Proti: 0 

Odsouhlaseno: Ano 

 

Sponzoři: 

Vláďa jedná s výrobci a prodejci o podpoře. V průběhu léta zjistím znovu dotace u města a 

ministerstva. Na dotaci „Můj klub“ nedosáhneme, nemáme 12 členů ve věku do 23 let 

(podmínka). 

Nyní domluveni nově dva sponzoři + zůstává stávající 

Happy dog – ceny do jednoho závodu 

Oděvy hotový s.r.o. – do všech závodů poukazy v hodnotě 10-15000,- Kč na kynologické 

oblečení 

Fitmin (Dibaq a.s.) – v letošním roce budou dávat 50% na žrádlo do závodů, které si 

nakoupíme (což znamená, že když koupíme jeden pytel tak druhý máme zdarma.)  Dále sleva 

15% pro členy ZKO Pyšely na jejich e-shopu (na rok 2024 máme kód). Pro rok 2025 budeme 

řešit v průběhu roku 2024 plný sponzoring. Uvidíme, zda se letos podaří ještě nějaký další 

sponzor! 

 

Pro: 5 

Proti: 0 

Odsouhlaseno: Ano 

https://www.happydog.cz/cs/akce?gclid=CjwKCAiA7t6sBhAiEiwAsaieYk0VPVQcJecfOlzB4Atn9W42J9CP7trz8vLOTBZBmOdXqnGoXpZp7xoCxf4QAvD_BwE
https://www.odevyhotovy.cz/eshop/21-kynologie
https://www.fitmin.cz/psi/
https://www.fitmin.cz/psi/
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2) Příspěvky a brigády 

 

Bez návrhu změny - ceny příspěvků 2023 

 

Brigády se vypíší do kalendáře několik měsíců dopředu. 

 

Martin návrh - brigády budou každý měsíc, ať si člen může bez problémů brigádu odpracovat. 

Co nyní víme, že se bude dělat: Spodní záchody, plot na horní hraně pozemku, komín na 

chatě, vyklizení chaty, stojan na rukávy + tyč na sušení – klubovna, opravit áčko (panty), 

předělat velkou kladinu, zamykací jedna část skříňky – kuchyň, zabezpečení cvičáku zámky a 

branka. 

 

Pro: 5 

Proti: 0 

Odsouhlaseno: Ano 

 

Zrušení brigádnických hodin u výcvikářů: 

 

Vláďa návrh – zrušit výcvikářům brigádnické hodiny. Výcvikáři jsou na place mnohem více 

hodin s členy, než je počet brigádnických hodin. Není fér po nich chtít ještě brigády. 

Podmínka - výcvikář musí mít odpracováno alespoň 6 výcviků za rok. Pokud nesplní 6 výcviků, 

musí odpracovat nebo zaplatit 10 brigádnických hodin.  

 

Pro: 5 

Proti: 0 

Odsouhlaseno: Ano 

 

Postih za nezaplacení (neodpracování brigád):  
 

Budeme postupovat dle vnitřního řádu: 

Jestliže člen nesplní povinnost odpracovat brigádnické hodiny nebo dlužné hodiny finančně 

nevyrovná k danému datu, bude na něho pohlíženo jako na závažné porušení vnitřního řádu 

ZKO Pyšely a bude kázeňsky potrestán výborem ZKO (bude mu zakázán vstup na cvičiště 

ZKO). Sdělení mu bude doručeno písemně. Pokud vše napraví, bude mu opět vstup na 

cvičiště povolen.   
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3) Výcvikáři - výcvik 

 

Domluvili jsme se s většinou výcvikářů z předchozího roku, že budou dále pokračovat. 

 

Výcvikáři pro volební období nového výboru 

Bergmanová Monika – hl. výcvikář 

Bergmanová Monika ml. 

Luisa Tatra Postlerová 

Chlaňová Zuzana 

Koblihová Jaroslava 

Novák Jiří 

Benkovský Václav – pouze obrany 

Jindra Urban - pouze stopy  

 

Pro: 5 

Proti: 0 

Odsouhlaseno: Ano 

 
 

 

 

 

4) Obrany 

 

 Termíny hlášení obran 

 Ceny obran 

 Počet figurantů. Bude mít Jindra čas v době fotbalové sezóny figurovat? Pokud ne jak 

vyřešíme?  

 Dále dotaz Luisy na možnost svazového figuranta (Luisa i nabízí možnost). 

 Obrany v kolečku s výcvikáři v neděli obrany zdarma 

 Kdo bude figurovat na závodech, když Vašek má jen II. třídu? 

 

Termíny hlášení obran: 

Vašek se bude snažit hlásit obrany 2 dny předem termíny úterý a čtvrtek. 

Pro: 5 

Proti: 0 

Odsouhlaseno: Ano 
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Ceny obran: 

 

Cena nově:  

Pro členy 250,- Kč 

Pro členy štěně 150,- Kč (zda je ještě za cenu štěněte určí figurant) 

Pro cizí 300,- Kč z toho figurant 50,- Kč odvádí šlapné 

Pro cizí štěně 200,- Kč (zda je ještě za cenu štěněte určí figurant) z toho 50,- Kč odvádí šlapné 

  

 

Pro: 5 

Proti: 0 

Odsouhlaseno: Ano 

 

Obrany jednou za čas na nedělním výcviku – ZDARMA 

Návrh Vašek – bude se protáčet na nedělních výcvicích s výcvikáři, místo nedělního výcviku 

budou s Vaškem obrany pro členy zdarma 

1x kruhovka + 1 kolo obran 

Pro: 5 

Proti: 0 

Odsouhlaseno: Ano 

 

 

Počet figurantů ZKO 

 Vašek 

 Jindra občas – jaro, léto, podzim 

 

Dále dotaz Luisy na možnost svazového figuranta 

Návrh Luisa Tatra Postlerová – má možnost domluvit svazového figuranta, navrhuje možnost 

kousání občas i na něj. 

S návrhem souhlasíme, četnost 1 za 2 měsíce (maximálně). Nutno dohodnout podmínky 

s figurantem. Dotáhneme s Luisou 

Pro: 5 

Proti: 0 

Odsouhlaseno: Ano 
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Kdo bude figurovat na závodech, když Vašek má jen II. třídu? 

Bude se Vašek dovzdělávat?  

Návrh Vašek - Nad dotazem Vašek popřemýšlí. Každopádně závody bude figurovat Jindra, 

pokud ne, zařídí Vašek jiného + tréning.  

 

Pro: 5 

Proti: 0 

Odsouhlaseno: Ano 

 

 

5) Zabezpečení ZKO vnější hranice pozemku 

Branka u klubovny cvičiště bude vybavena klikou a FAB vložkou (ta bude mít stejný klíč jako 

FAB malé branky na cvičiště). 

Pro: 5 

Proti: 0 

Odsouhlaseno: Ano 

 

Oprava plotů okolo cvičiště bude naplánováno do brigád v roce 2024. 

 

 

 

6) Plán závodů a zkoušek pro rok 2024 

 

 

Zkoušky 

Navrhujeme 2 - 3 zkoušky v tomto roce 
 

V termínech: 

Jeden: v dubnu 

Druhý: na podzim 

Třetí: uvidíme jaký bude zájem 

 

Cena zkoušek zůstává jako v roce 2023 – tj. 400,-Kč na účet předem, 500,-Kč na místě. 

 

Pro: 5 

Proti: 0 

Odsouhlaseno: Ano 
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Navrhujeme zopakovat všechny 3 závody 

V termínech: 

Ivetky Memoriál – květen  

Pyšelský stopař - září 

Krajská liga – říjen (listopad) – překontrolovat krytí s jinými závody 

Cena startovného jako v roce 2023 – tj. 400,- Kč na účet předem, 500,-Kč na místě  

 

Pro: 5 

Proti: 0 

Odsouhlaseno: Ano 

 

 

 

7) Četnost schůzí výboru 

Návrh Vláďa – navrhuje, aby se výbor scházel alespoň jednou za kvartál, a to z důvodu:  

1) přijímání nových členů, kteří jsou na čekací listině pro vstup 

2) vyhodnocení stavu splněných brigád (pro rok 2024 toho je opravdu hodně) 

3) řešení návrhů a problémů členů atd. 

Tedy alespoň takto:  

Leden, duben, červenec, říjen, prosinec  

(vice dle potřeby) 

Pro: 5 

Proti: 0 

Odsouhlaseno: Ano 

 

 

 

8) Webové stránky 

Do konce ledna budou funkční nové webové stránky 

Co budou obsahovat, až budou úplně dokončené: 

 V základu podobný obsah jako ty staré (leden 2024). 

 Psovod si informace o sobě bude aktualizovat sám – fotky, výstavy, zkoušky, 

závody (bude se dodělávat) 

 Očkování vám web bude připomínat (bude se dodělávat) 

 Všechny kalendáře sloučíme také sem (do té doby bude tak jak je v jednom nyní) 

 Přihlašování na kurzy 

 

Pro: 5 

Proti: 0  

Odsouhlaseno: Ano 
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9) Cvičení, když je potřeba svítit - zimní měsíce 

Vláďa návrh – vzhledem k tomu, že v zimních měsících se na cvičení většinou musí svítit, 

navrhuji, aby ti, co cvičí v zimě a svítí si, dávali do společné kasičky za tyto měsíce 30,- Kč/ 

měsíc, bude se zapisovat a platit do černé kasičky v klubovně (bude využito na elektro). Lze to 

udělat pouze na dobrovolné bázi, takže to bude na slušnosti nás všech.  

 

Pro: 5 

Proti: 0 

Odsouhlaseno: Ano 

 

 

10)   Ceník ZKO Pyšely 

 

 

Šlapné: 

 Šlapné pro cizí a pouze s členem ZKO 50,-Kč – hlásí se předem předsedovi, nebo 

jednateli 

 Šlapné nečlenů účastníků závodů a zkoušek (před závodem a zkouškou 2x poslušnost 

šlapné 0,- Kč a 1x obrany platba jako člen) – hlásí se předem předsedovi nebo 

jednateli, hl. výcvikáři 

 Šlapné v době, kdy je nutno svítit 80,- Kč – nutno schválit na schůzi 

 

Obrany:  
Pro členy 250,- Kč 

Pro členy štěně 150,- Kč (zda je ještě za cenu štěněte určí figurant) 

Pro cizí 300,- Kč, z toho  figurant 50,- Kč odvádí šlapné 

Pro cizí štěně 200,- Kč (zda je ještě za cenu štěněte určí figurant), z toho 50,- Kč odvádí šlapné 

 

Pronájem placu: 

Březen – listopad: 1.000,-Kč 

Prosinec – únor: 1.300,-Kč, období, kdy je potřeba svítit – nutno schválit členskou schůzí 

 

Ceny výcviku: 

Základní kurz:  

10 hodin 2000,- Kč platba na účet – odměna, výcvikář 500,-Kč/psa 

 

Pokročilí: 

300,-Kč/lekce - platba na účet, odměna výcvikáři 100,-Kč/psa 

 

Individuální: 

Nutno dořešit s výcvikáři, které dny. Cenu 400,-/psa odměnu výcvikářům 150,- Kč/psa 

Které dny?   

 

Pro: 5 

Proti: 0 

Odsouhlaseno: Ano 
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11)   Kantýna 

Bude pokračovat, M. Bergmanová. Nebude už ale připravovat jídlo na závody a zkoušky. (to 

budeme muset vždy požádat někoho z členů nebo se bude řešit s externí firmou.  

Pro: 5 

Proti: 0 

Odsouhlaseno: Ano 

 

 

12)   GDPR a nové členské známky 

Vláďa bude vydávat nové členské známky proti podpisu formuláře z ČKS na ochranu osobních 

údajů. 

 

 

13)  Plocha na stopu  

Vláďa s Vaškem se pokusí domluvit, abychom mohli na loukách Babice a Zaječice stopovat 

oficiálně. Uvidíme, za jakých podmínek to půjde.  

 

14)   Diskuze 

1) Návrh Vláďa – nové členy budeme přijímat až po roce čekatelství.  

Vzhledem k tomu, že to může být i v průběhu roku (vyhodnocení se bude dělat jednou za ½ 

roku). Navrhuji, aby členové nemuseli o tomto hlasovat jen na členské schůzi (která by se 

musela vždy svolat), ale aby se hlasovalo online v případě, že nebude plánovaná členská 

schůze. Výsledky hlasování by se daly zveřejnit (zaslat na členy emailem). 

 

Pro: 5 

Proti: 0 

Odsouhlaseno: Ano 

 

2) Návrh Katky – úprava textu vnitřního řádu, aby se na konci roku řešili vždy všechny platby 

členů. 

 

Článek 10 

Členské příspěvky 

 

Původní text: 

2. Výše členských příspěvků je stanovena usnesením členské schůze ZKO s přihlédnutím 

k ekonomické situaci organizace. 

 

Text po úpravě:  

2.   Výše členských příspěvků pro člena, čestného člena a udržovací členský příspěvek je 

stanoveno usnesením členské schůze ZKO s přihlédnutím k ekonomické situaci 

organizace. 

 

Pro: 5 

Proti: 0 

Odsouhlaseno: Ano 
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3) Návrh Martin – úprava vnitřního řádu aby host nedostával klíče a mohl na cvičiště pouze 

v doprovodu člena. 

 

Článek 9 

Zvláštní členství 

 

Původní text:  

2. Hostující člen má práva a povinnosti dle ustanovení tohoto řádu s výjimkou článku 8 

odst. 1 písm a). 

 

Text po úpravě: 

2. Hostující člen má práva a povinnosti dle ustanovení tohoto řádu s výjimkou článku 8 

odst. 1 písm a) a e). 

 

Pro: 4 

Proti: 1 

Odsouhlaseno: Ano 

 

 


